
Protokół Nr XXI/2020 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o  samorządzie gminnym otwieram XXI Sesję Rady Gminy Osiek Jasielski. Witam serdecznie 

Radną i wszystkich Radnych przybyłych na dzisiejszą Sesję Rady. Witam Pana Wójta, Pana 

Sekretarza, pracowników Urzędu Gminy, Sołtysów. Dzisiejsza Sesja jest sesją absolutoryjną, 

więc są obecni kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy, jak również Pani Katarzyna 

Nowosielska – Główna Księgowa SP ZOZ w Osieku Jasielskim. Witam Pana Dyrektora GOK-

u Antoniego Marchewkę, Panią Dyrektor Biblioteki Gminnej – Panią Lidię Szarek, Kierownika 

GOPS-u w Osieku Jasielskim – Panią Ewę Cierlak oraz Kierownika GZK w Osieku Jasielskim 

– Pana Roberta Twardzika. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, iż obecnych jest 15 

Radnych, zatem obrady Sesji i podjęte uchwały będą prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

10. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

11. Daniel Socha – Mrukowa, 

12. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

13. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

14. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

15. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Bożena Świątek – Główna Księgowa Urzędu Gminy, 

4. Janusz Brączyk – sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – sołtys wsi Mrukowa, 



7. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – sołtys wsi Osiek Jasielski, 

9. Ewa Cierlak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim, 

10. Antoni Marchewka – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku Jasielskim, 

11. Katarzyna Nowosielska – Główna Księgowa Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Osieku Jasielskim, 

12. Lidia Szarek – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim, 

13. Robert Twardzik – Kierownik Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim. 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad na XXI Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/60/2003 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 października 2003 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Osiek Jasielski. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości do niej 

przyległej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku Jasielskim za 2019 r. 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim za 2019 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim 

za 2019 r. 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim 

za 2019 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Osieku Jasielskim. 

14. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Osiek Jasielski: 

a) debata, 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Osiek Jasielski 

za 2019 r. 

15. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2019 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Osiek Jasielski za 2019 r., 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy za 2019 r., 



c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, 

d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2019 r. 

17. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

18. Interpelacje radnych. 

19. Wolne wnioski i zapytania. 

20. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś wnioski do porządku obrad. Proszę Panie Wójcie. 

 

Wójt Gminy – Chciałbym zgłosić dwa projekty uchwał. Jeden projekt dotyczy pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania. To jest zadanie w miejscowości 

Zawadka – opracowanie projektu na poszerzenie pobocza przy kościele. Tutaj mamy kwotę 

6.150 zł brutto. Drugi projekt uchwały jest to też pomoc rzeczowa dla Powiatu Jasielskiego 

na wykonanie zadania tj. zarurowanie rowu w miejscowości Mrukowa, zakupienie rur 

i zarurowanie odcinka 70 m strona prawa przy drodze powiatowej 1895R Samoklęski – 

Brzezowa. Prosiłbym o wprowadzenie tych projektów pod dzisiejsze obrady. 

 

Przewodniczący Rady – Pierwszym wnioskiem było wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację 

zadania publicznego. Sugeruję Wysoka Rado, aby te dwa punkty co do pomocy rzeczowej 

dla Powiatu wprowadzić przed uchwałą budżetową jako punkt ósmy i dziewiąty. I później 

kolejne punkty będą miały numerację odpowiednio wyższą. W związku z tym proponuję, aby 

pierwszą uchwałę wprowadzić jako punkt dziewiąty. Poddaję wniosek Pana Wójta 

pod głosowanie. 

Kto jest za ? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady – Kolejna uchwała również w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. Wprowadzamy jako punkt 

dziewiąty. Poddaję pod głosowanie wniosek o wprowadzenie projektu uchwały do porządku 

obrad. 

Kto jest za ? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś innego wnioski do porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – W związku z przyjęciem wniosków Pana Wójta przedstawiam nowy 

porządek obrad. 



 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/60/2003 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 października 2003 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Osiek Jasielski. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości do niej 

przyległej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku Jasielskim za 2019 r. 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim za 2019 r. 

13. Sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim 

za 2019 r. 

14. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim 

za 2019 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Osieku Jasielskim. 

16. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Osiek Jasielski: 

c) debata, 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Osiek Jasielski 

za 2019 r. 

17. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2019 r.: 

f) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Osiek Jasielski za 2019 r., 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy za 2019 r., 

h) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, 

i) dyskusja, 

j) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 r. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2019 r. 

19. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

20. Interpelacje radnych. 



21. Wolne wnioski i zapytania. 

22. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady  - Kto jest za przyjęciem takiego porządku obrad? Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosu? 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, protokół z Sesji Nr XX/2020 był umieszczony w BIP. 

Był również dostępny w Urzędzie Gminy w biurze obsługi Rady Gminy. Czy są pytania, uwagi 

bądź sugestie związane z protokołem z ostatniej Sesji? 

Nie ma uwag. 

Poddaję pod głosowanie protokół z Sesji Nr XX/2020? 

Kto jest za przyjęciem protokołu? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/60/2003 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 października 2003 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy 

Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr VIII/60/2003 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 października 2003 r. 

w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Osiek Jasielski. Wysoka Rado, uchwała, 

jak każdy doskonale wie, trafiła drugi raz do porządku obrad, ponieważ tam były takie 

niewielkie zmiany wskazane przez Biuro Prawne Wojewody, które Pan Sekretarz naniósł 

do treści uchwały i została ona przygotowana do ponownego rozpatrzenia. 

Wysoka Rado, czy są jakieś pytania odnośnie treści uchwały?  

Ponieważ nie ma pytań, poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto 

jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z gminnych obiektów 

i urządzeń użyteczności publicznej. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia 

zasad korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Uchwała dotyczy 

najmu obiektów użyteczności publicznej, którymi dysponuje Gmina. Reguluje właśnie 

te kwestie związane z wynajęciem osobom, które się o to ubiegają. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 



 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości do niej 

przyległej. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie bezprzetargowym w celu poprawy 

warunków zagospodarowania nieruchomości do niej przyległej. Proszę Pana Wójta o zabranie 

głosu. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Zaproszeni Goście. Sprawa 

jest oczywista. Działka o powierzchni 0,002 ha. To jest działka nr 197 w miejscowości Załęże. 

Sprawa była przedstawiona na zebraniu wiejskim. Pan Sołtys poddał to pod obrady. Zebranie 

wiejskie w miejscowości Załęże opowiedziało się pozytywnie, dlatego uchwała została 

przygotowana. Nabywca będzie musiał pokryć wszelkie koszty związane z dokumentacją 

potrzebną do nabycia tej działki. 

 

Przewodniczący Rady - Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. Panie Sołtysie, czy opinia 

zebrania była pozytywna. 

 

Kazimierz Wygonik – Tak, oczywiście. Ta Pani w tej chwili dzierżawi tę działkę kilka lat. 

Chce sobie poszerzyć teren koło domu. 

 

Przewodniczący Rady - Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do rozpatrzenia pierwszego projektu dodanego 

do dzisiejszego porządku obrad, tj. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. Obie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej zostały omówione na Komisji Budżetowej. Były przedmiotem dyskusji 

na poprzedniej sesji. Pan Wójt objaśnił na początku, przy wprowadzaniu projektów do porządku 

obrad, czego one dotyczą. Jeśli są jakieś pytania, to bardzo proszę. Panie Wójcie czy chciałby 

Pan coś dodać. 

 

Wójt Gminy – Tak jak powiedziałem na wstępie, chodzi o opracowanie dokumentacji 

na poszerzenie parkingu w miejscowości Zawadka, ponieważ w tym momencie jest tam trochę 

niebezpiecznie na jednym z łuków, przy szkole, po drugiej stronie, dlatego też musi być 

opracowany projekt, inaczej Powiatowy Zarząd Dróg nie podejmie się wykonania tego zadania. 

Druga sprawa dotyczy miejscowości Mrukowa. Także jest niebezpiecznie przy wysiadaniu 

dzieci z autobusu, to jest naprzeciwko przystanku. Też chcieliśmy, aby zostało to zarurowane 



i Powiat wyraził nam zgodę. Wstępnie wiem, że sprawa była wczoraj na Zarządzie i będziemy 

przystępować do realizacji tego zadania, jeśli Państwo Radni pozytywnie to przegłosują. Poprawi 

to na pewno bezpieczeństwo w miejscowości Zawadka i miejscowości Mrukowa. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma pytań poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za 

przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do rozpatrzenia drugiego projektu dodanego 

do dzisiejszego porządku obrad, tj. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. Czy są jakieś pytania dotyczące tej 

uchwały.  

 

Kazimierz Wygonik – Chciałbym podziękować Panu Wójtowi, Wysokiej Radzie 

za poszukanie środków w kwocie 40 tysięcy do modernizacji Domu Ludowego w Załężu. 

Po zebraniu, łączne środki pozwolą wykonać docieplenie i tynki na zewnątrz. 

 

Przewodniczący Rady – To jeszcze przy budżecie będziemy o tym rozmawiać. A teraz 

przechodzimy do uchwały wprowadzonej. Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu, poddaję 

uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 

od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 

budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. Proszę Pana Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o opinię Komisji. 

 

Tomasz Źrebiec – Komisja na swoim posiedzeniu przeanalizowała wszystkie wprowadzone 

zmiany w budżecie i jednogłośnie wydaje pozytwną opinię do wprowadzanych zmian. 

 

Przewodniczący Rady – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 



Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku Jasielskim 

za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do cyklu sprawozdań. Oczywiście wszystkie 

sprawozdania zostały przesłane Radnym w odpowiednim terminie przed Sesją. Pierwszym 

sprawozdaniem jest sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku 

Jasielskim za 2019 r. Czy ktoś chciałby zadać jakieś pytania Panu Dyrektorowi? Czy ktoś 

chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

 

Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim 

za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu kolejnego tj. sprawozdania z działalności 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim za 2019 r. Również zostało ono przesłane 

Radnym. Czy ktoś ma jakieś pytania do Pani Dyrektor? Nie widzę.  

 

Ad. 13. Sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku 

Jasielskim za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do kolejnego punktu porządku obrad - sprawozdania 

z realizacji zadań Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim za 2019 r. Czy są 

jakieś pytania do Pana Kierownika? Nie widzę.  

 

Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osieku 

Jasielskim za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Osieku Jasielskim za 2019 r. Czy są pytania do Pani Kierownik w związku 

ze sprawozdaniem? Nie widzę. Widocznie sprawozdania były bardzo przejrzyście i jasno 

opracowane, wobec czego nie ma pytań. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Osieku Jasielskim. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Osieku Jasielskim. Oddam głos na samym początku Panu Wójtowi, ponieważ 

jest Przewodniczącym Rady Społecznej Ośrodka. Wczoraj miało miejsce posiedzenie Rady. 

Proszę o przedstawienie opinii Rady Społecznej Ośrodka. 

 

Wójt Gminy – Wczoraj odbyło się posiedzenie Rady Społecznej. Zostały przedstawione 

sprawozdania. Dokumenty, które otrzymaliśmy, pokazują, że został wypracowany zysk, 

głównie z rehabilitacji. Jak powiedział Pan Kierownik, są duże potrzeby, ale nasza rehabilitacja 

cieszy się dużym powodzeniem wśród mieszkańców, też korzystają osoby zewnętrzne. Pan 

Dyrektor wskazał, że gdyby była taka możliwość pozyskania środków na fotowoltaikę, 



to właśnie Ośrodek Zdrowia byłby tym zainteresowany, ponieważ dosyć duże są koszty prądu. 

Zostało wykonanych wiele remontów, budynek piękne wygląda. Myślę, że niektórzy 

odwiedzają nasz Ośrodek. Wszystko prowadzone jest elegancko. W czasie pandemii Ośrodek 

Zdrowia funkcjonuje cały czas, wszystkie porady są udzielane. Potrzeby mieszkańców są 

realizowane na bieżąco. Wszystko idzie w dobrym kierunku. Proszę, aby Pani Księgowa 

powidziała coś więcej na ten temat. 

 

Katarzyna Nowosielska – Jak już Pan Wójt na wstępie powiedział, rok 2019 zamknęliśmy 

zyskiem. Przychody wzrosły o 12,5 %. Najwyższy udział w tym wzroście miała rehabilitacja. 

Było to m.in. uwarunkowane tym, że za zeszły rok Fundusz zapłacił nam za wszystkie 

wykonane zabiegi dla osób, które posiadają znaczny stopień niepełnosprawności. Udało się też 

zwiększyć w ciągu roku kontrakt dla pozostałych osób, które korzystają z naszych zabiegów 

rehabilitacyjnych. W zeszłym roku tak samo wzrosła stawka kapitacyjna jeśli chodzi o usługi 

w POZecie. M.in. było to spowodowane tym, że w zeszłym roku wprowadzone były tzw. 

e- recepty. Wykazywaliśmy znaczną liczbę porad, które kończyły się wystawieniem e-recept. 

Wtedy Fundusz sukcesywnie zwiększał tą stawkę kawitacyjną. Uzyskaliśmy także w zeszłym 

roku dodatkowe środki za zabiegi rehabilitacyjne, które wykonaliśmy ponad limit w roku 2018 

tj. pierwszy raz się zdarzyło, że udało nam się zawrzeć ugodę z Narodowym Funduszem 

Zdrowia i wypłacił nam, może w niepełnej stawce, ale i tak dało to pokaźną kwotę z racji dużej 

liczby wykonanych zabiegów. Jeśli chodzi o stronę kosztów za zeszły rok sprawozdawczy, były 

one utrzymane na poziomie roku 2018. Tutaj nie wykazywaliśmy jakiś znacznych wzrostów. 

Największe wzrosty odnotowywały amortyzacja, opłaty i podatki. Amortyzacja, z racji tego, 

że w trakcie wykonywanych remontów, potrzeba było zakupienia nowego wyposażenia 

do gabinetów, rejestracji, a to pociągało za sobą wzrosty kosztów amortyzacji. Natomiast 

podatki i opłaty, to było związane z uzyskaniem przez Zakład pozwolenia wodnoprawnego, 

to były znaczące opłaty, tego nie mogliśmy na początku roku tak dokładnie przewidzieć. 

 

Przewodniczący Rady  - Czy są pytanie co do sprawozdania finansowego, bilansu, rachunku 

zysków i strat? Jeśli nie ma, poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, proszę o 10 minut przerwy. 

 

10-minutowa przerwa. 

 

Przewodniczący Rady – Wznawiam obrady Rady Gminy w Osieku Jasielskim 

 

 

 

 

 

 

 



Ad. 16. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Osiek Jasielski 

 

a) Debata 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia 16 punktu porządku obrad – raportu 

o stanie Gminy Osiek Jasielski. Pierszym podpunktem jest debata nad raportem. Dokument jest 

obszerny. Został przesłany Radnym w terminie przed Sesją Rady. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie Raportu? Nie widzę.  

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Osiek Jasielski 

za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Wójtowi Gminy Osiek Jasielski za 2019 r. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 17. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia zatwierdzenie sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2019 r.  

 

a) Przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Proszę Panią Główną Księgową Urzędu Gminy – Panią Bożenę 

Świątek o przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2019 r. 

 

Pani Bożena Świątek przedstawiła: 

- sprawozdanie z wykonanie budżetu Gminy Osiek Jasielski , 

- sprawozdanie finansowe Gminy Osiek Jasielski, 

- informację o stanie mienia Gminy Osiek Jasielski. 

 

Bożena Świątek – Proszę Pana Wójta o przedstawienie informacji o realizacji wydatków 

na inwestycje i remonty w 2019 r. 

 

Wójt Gminy przedstawił realizację wydatków na inwestycje i remonty w 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są pytanie dotyczące przedstawionego sprawozdania 

i informacji. Nie widzę. 



b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do realizacji podpunktu b) tj. przedstawienia opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2019 r. 

Również przedstawi je Pani Księgowa – Pani Bożena Świątek. 

 

Pani Bożena Świątek odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2019 r. 

 

c) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium oraz 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma pytań, przystępujemy do kolejnego podpunktu. Proszę 

Pana Dariusza Breja – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium oraz opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Dariusz Brej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

 

d) Dyskusja 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do podpunkt d) tj. dyskusji. Bardzo proszę o zabranie 

głosu jeżeli jest taka potrzeba. Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu to przechodzimy 

do realizacji podpunktu e).  

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2019 r. 

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do realizacji punktu 18 tj. uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2019 r. Czy ktoś z Radnych przed głosowaniem 

chciałby zabrać głos? Jeśli nie to poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem 

uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 



Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Wójt Gminy – Chciałem serdecznie podziękować za zaufanie do mojej osoby. Myślę, 

że współpraca na poziomie Wójt – Radni jest bardzo dobra i staram się, aby taka była. Staramy 

się też pozyskiwać środki i realizować cele i zadania, które do nas należą, tak, aby nasza Gmina 

się dobrze rozwijała i aby naszym mieszkańcom też żyło się lepiej. Dziękuję bardzo raz jeszcze. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. My też życzymy jako wszyscy 

Radni, Sołtysi, wszelkich sukcesów, realizacji zamierzonych działań na rzecz naszej 

społeczności lokalnej, naszych mieszkańców, żeby nam wszystkim żyło się lepiej w naszej 

małej Ojczyźnie jaką jest Gmina Osiek Jasielski. Dziękujemy również Panu Wójtowi za podjęte 

trudy działania i za wszystko co się działo w ubiegłym roku na rzecz naszych mieszkańców. 

 

Ad. 19. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do pkt 19 porządku - Informacja Wójta z wykonania 

uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. Proszę 

Pana Wójta o informację. 

 

Wójt Gminy – Uchwały zostały przekazane do realizacji. W okresie międzysesyjnym troszkę 

ruszyły się nasze prace. Jak wszyscy wiemy było okres, że naprawdę było dosyć ciężko, 

chociażby wyjechać w różnych sprawach. Było to ściślej trzymane. Mniej tych wyjazdów było, 

mniej spraw. Pomimo, że próbowaliśmy drogami mailowymi, to jednak dłużej to trwało i było 

opóźnione. Ostatnio zostało ogłoszone zapytanie odnośnie asfaltowania dróg gminnych. Mamy 

do asfaltowania nieduże odcinki dróg, ale trzy odcinki dróg w miejscowości Świerchowa, dwa 

odcinki dróg w miejscowości Osiek Jasielski i poszerzenie drogi w miejscowości Czekaj. 

Tak jak powiedziałem, przygotowujemy dokumenty wspólnie z Powiatowym Zarządem Dróg 

na wykonanie zarurowań w miejscowości Mrukowa. Obecnie prowadzone są prace przez 

Powiatowy Zarząd Dróg na chodnikach w miejscowości Pielgrzymka. Monitorujemy to 

i czekamy na zakończenie prac. Gdy zostaną zakończone prace przez Powiatowy Zarząd Dróg 

przystąpimy jako Gmina do realizacji drugiego etapu. Środki w budżecie mamy zabezpieczone. 

Myślę, że Powiatowy Zarząd Dróg, Pani Dyrektor Kaszowicz obiecała, że będą te środki i siły 

przerzucone na miejscowość Samoklęski. Tam rozpocznie się budowa i zarurowywanie 

chodników.  

Cały czas zmagamy się z Energetyką, od ok. 4 miesięcy chcemy, aby przenieśli słup, który jest 

w Osieku w rowie, bo też, jak było powiedziane, będziemy chcieli zrobić ten odcinek przy tej 

obecnie nowej wykonanej drodze z Osieka w kierunku Markuszki, po stację kontroli, po stronie 

lewej jadąc od Osieka. Też chcielibyśmy na ten odcinek się dogadać, zakupić rury, bo powinna 

zostać kwota, którą mamy zabezpieczoną na chodniki. Ewentualnie, tak jak poprzednio, 

dogadamy się z Powiatowym Zarządem Dróg i etapowo, jeden etap Powiatowy Zarząd Dróg, 

a drugi my jako Gmina wykonamy we własnym zakresie. To jest wszystko jeszcze 

do uzgodnienia. Obecnie stosunki nasze między Powiatem a Gminą są bardzo dobre i myślę, 

że możemy mówić, że udaje nam się wiele rzeczy zrobić, jak na przykład droga, która została 



ostatnio wykonana z Osieka w stronę Załęża, i później 200 m w Zawadce i dalej w kierunku 

Dobryni. Zostało to połączone pięknym asfaltem. Te prace są na ukończeniu, na ukończeniu są 

pobocza, ofosowanie. Do tej drogi Gmina dołożyła swoje środki – 145 tys. To właśnie Państwo 

Radni przegłosowali. Sami wiecie, że gdy były planowana inwestycja, to  były prowadzone 

rozmowy, czy Gmina się dorzuci. W tej chwili każda gmina się dokłada i dzięki temu jest dużo 

tych zadań wykonywanych. 

 

Ad. 20. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, są jakieś interpelacje? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 21. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma interpelacji przechodzimy do wolnych wniosków 

i zapytań. Na początku chciałbym przedstawić pismo skierowane do Rady, które wpłynęło 19 

czerwca bieżącego roku. Może odczytam to pismo. 

 

Przewodniczący odczytał pismo w sprawie ponownego rozpatrzenia budowy sieci 

oświetleniowej przy drodze gminnej Nr 1779 oraz 1780 w miejscowości Pielgrzymka. 

 

Wójt Gminy – Poprosiłbym o odpowiedź Pana Sołtysa. Pan Sołtys będzie najwięcej na ten 

temat. 

 

Janusz Brączyk – Był zrobiony projekt na budowę tej sieci elektrycznej, ale jakoś nie było 

zgody, żeby te słupy szły z jednej strony, z drugiej strony też ta Pani miała również podane 

do Unii. Tak to wszystko spaliło na panewkach, tak zeszło, że nie została wykonana ta sieć 

elektryczna. Tyle mogę powiedzieć Panie Wójcie. 

 

Przewodniczący Gminy – Panie Sołtysie, czy są na ten cel przeznaczone jakieś pieniądze 

w funduszu sołeckim.  

 

Janusz Brączyk – Nie było przeznaczonych pieniędzy. 

 

Wójt Gminy – Z tego co ja wiem, to takiego projektu chyba obecnie ważnego nie ma. Tak jak 

mówi Pan Sołtys środków w budżecie sołeckim nie ma zabezpieczonych, tak więc trudno 

mówić o realizacji tego zadania. Na pewno w tym roku zadanie nie jest możliwe do realizacji, 

ponieważ nie mamy na to środków. 

 

Przewodniczący Gminy – Bardzo proszę Szanownych Radnych o zabieranie głosu w wolnych 

wnioskach. Bardzo proszę Pana Wiceprzewodniczącego Marka Kiełbasę. 

 

Marek Kiełbasa – W ostatnim czasie strasznie nawarstwił się nam problem wjazdu w lasy 

pojazdami typu quady oraz jeepy. Prosiłbym Pana Wójta, aby w jakiś sposób konsekwentnie 



podejść do tej sprawy i zawiadomić policję, chociaż wiem, że to jest bardzo ciężki temat, bo nie 

dotyczy tylko naszego lasu, aby policja kontrolowała tereny w okolicach wjazdów do lasów. 

My ze swej strony posiadamy trzy lub cztery nagrania. Postaramy się zgłosić to na policję 

w celu zweryfikowania osób, które niszczą drogę. Jak wiadomo, my jako sołtysi nie możemy 

nikomu zabronić wjazdu. I nie byłoby to dla nas zbytnio obciążające gdyby nie to, że osoby, 

które wjeżdżają, to nie są tylko mieszkańcy danych wiosek, ale także inni mieszkańcy naszej 

gminy i nie tylko naszej gminy. W tej chwili kiedy te drogi są tak bardzo rozmoknięte niszczą 

je niesamowicie. Mieszkańcy już zgłosili do mnie taki problem. My próbujemy to egzekwować. 

Spróbujemy pomontować kamerki w lasach. Nie będzie, czy to jest kolega, czy nie kolega. 

Będziemy podawali taką sprawę na policję. Prosiłbym też, aby ze strony gminy, jeśli można, 

aby w jakiś sposób powiadomić policję, porozmawiać. Ewentualnie udzielić nawet nam, 

sołtysom, informacji, w jaki sposób możemy przeciwdziałać i walczyć z takimi osobami, 

ponieważ to się staje w tej chwili takie natrętne. 

 

Wójt Gminy – Odniosę się tutaj do wypowiedzi Pana Wiceprzewodniczącego. Myślę, że my 

za bardzo nie mamy jakiś narzędzi żebyśmy mogli zamknąć te drogi. Jeśli są to nasze drogi, są 

one dostępne dla wszystkich. Pewnie najlepszym wyjściem byłaby budowa jakiegoś toru, 

na którym to torze mogliby się ci panowie wyszaleć. Czy Panowie, czy panie, bo być może 

i panie jeżdżą tymi quadami. Pewnie byłoby to najlepsze wyjście i pewnie rozwiązałoby 

problem. Musimy się zastanowić nad budową takiego toru crossowego. Natomiast jeśli jeżdżą 

po lasach prywatnych, my nie mamy tytułu żeby egzekwować. Owszem, mogłaby się policja 

temu przyglądnąć. 

 

Marek Kiełbasa – Chodzi o rozjeżdżanie naszych dróg gminnych. Naszych, które my 

remontujemy. 

 

Wójt Gminy – Rozumiem Panie Radny, ale tak jak mówię. Drogi są dla wszystkich i generalnie 

nikomu nie możemy zabronić po tej drodze jechać. Owszem, gdy jest to w okresie mokrym, 

to wiadomo, że to się bardzo niszczy. Wiemy, że to jest problem, ale generalnie też nie mamy 

narzędzi do tego, żeby zamknąć taką drogę, bo zamkniemy dla wszystkich. 

Chciałbym jeszcze w sprawach różnych zaapelować do wszystkich, przede wszystkim 

do strażaków z naszych jednostek OSP. Jak wiemy zostało ogłoszone, iż jest 16 samochodów 

na 16 województw. To są samochody bojowe tzw. bitwa o samochody strażackie. Prośba 

do naszych strażaków i nie tylko, również do wszystkich mieszkańców. Jeśli weźmiemy udział 

w pierwszej turze wyborów i ta frekwencja będzie najwyższa. Myślę, że jest duża szansa. Jest 

to konkurs dla gmin do 20 tys. mieszkańców. My jesteśmy niedużą gminą, w granicach 4 

tysięcy mieszkańców uprawnionych do głosowania. Nie tak dawno byliśmy chyba na drugim 

miejscu i jeśli się zmobilizujemy jest bardzo duże prawdopodobieństwo, że może się nam 

to udać. Ale trzeba szczęściu pomóc. Prosiłbym wszystkich mieszkańców o wzięcie udziału 

w pierwszej turze wyborów. 

 

Ad. 22. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma więcej chętnych osób do zabrania głosu, zamykam XXI 

sesję Rady Gminy Osiek Jasielski, dziękując wszystkim za przybycie. 



 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 


